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Abstract (en)
The assembly has an elongated ceramic discharge vessel (2) and a central part (3), which is closed with a capillary (5) at two sides, where the
vessel is enclosed by an exterior bulb (4) that is made up of quartz glass, hard glass or Vycor(RTM: Glass with high temperature and thermal shock
resistance). An illuminant is placed inside the vessel. The bulb has two ends (6), which are connected directly with the capillary of the discharge
vessel over a nose-like notch. The bulb consists of two parts, each extending into a funnel form and exhibiting a funnel-like opening and a collar.

Abstract (de)
Die Baueinheit für eine elektrische Lampe, mit einem langgestreckten keramischen Innenkolben (2), mit einem Zentralteil (3), ist an zwei Seiten mit
Kapillaren (5) verschlossen, wobei der Innenkolben eine Lampenachse besitzt, und wobei in dem Innenkolben ein Leuchtmittel untergebracht ist,
wobei der Innenkolben von einem Außenkolben (4) umgeben ist, und wobei der Außenkolben zwei Enden (6) aufweist, die über jeweils über ein
Verbindungsmittel direkt mit den Kapillaren des Entladungsgefäßes verbunden sind.
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